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Nijmegen, 10 december 2014 

Bezwaarschrift tegen straatnaamgeving "Koningsdaal" 

Geachte leden van de Gemeenteraad, 

op 17 december staat de straatnaamgeving in het woningbouwproject Koningsdaal in onze wijk "Het 

Waterkwartier" op de raadsagenda. 

Het voorstel is het thema Indische Nijnnegenaren voor deze straatnamen toe te wijzen. 

Het gaat om de namen Wilhelm Linnemannlaan, Albert Trouwborstlaan, Nono Wardenaarlaan, Ferry 

Portierlaan, Bataviapark, Jan Nierathlaan, Jack Hompelaan, Jans Kloppenburglaan, Laan van Oost-

Indie en Waalscheveldweg. 

Onze wijk is gebouwd op de resten van het Romeinse verleden, in Ulpia Noviomagus lag in de oudste 

stad van Nederland. In het gebied van het Waalfront is o.a. een Romeins badhuis gevonden. 

Afgelopen zomer hebben schoolkinderen uit Nijmegen archeologische opgravingen mogen doen in 

het te bebouwen gebied. Dat was een heel leuk initiatief. Het verleden van onze wijk werd voor de 

kinderen goed zichtbaar. 

Wij zijn als wijkvereniging onaangenaam verrast over de naamkeuze van de nieuwe straten in dit 

gebied. De oude Boterfabriek in onze wij heet de Batava. Een Bataviapark in het Waterkwartier geeft 

verwarring. 

Wij willen graag een Romeinse of andere toepasselijke naam voor de straten in Koningsdaal. 

Er zijn al straten in het Waterkwartier met de namen Flavus, Verax en Victor, het gebied waar deze 

straten liggen heet Arcus, op de voormalige houthandel Key. 

Markante gebouwen in onze wijk heten Fortuna, Mercurius, Hadrianus, Trajanus. Griffioen, Sol, 

Luna, Astra, Terra en Paladijn. 

Aansluitend op deze naamgeving lijkt het ons goed de straten in Koningsdaal ook Romeinse namen 

te geven, zodat het verleden meer zichtbaar wordt in onze wijk. Wij zijn als wijkvereniging "Ons 

Waterkwartier" bereid om mee te denken. 

Onze wijk is een archeologisch rijk gebied. Wij verwachten van u als Raad een een erkenning 

hiervan. Wij willen graag dat u dat laat dat zien in de straatnaamgeving, zodat het verleden gaat 



leven voor de nieuwe bewoners en dat ze zich bewust zijn van de rijke historie van de grond waar op 
zij wonen. 

Wij hopen dat ons voorstel weerklank vindt in de gemeenteraad. 

Met vriendelijke groet, 

Ruud de Vries, voorzitter 

Ineke de Jong, 

secretaris 

Wijkvereniging "Ons Waterkwartier" 
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